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resultats

CiU i PPC pugen en nombre de regidors i C’s 
irromp per primer cop en el Ple municipal
Mentre el PSc perd 2 edils, ciU se situa com a segona força amb 5, icV-EUia es manté amb 4, el PPc puja a 3, Esquerra perd el segon regidor i c’s n’obté 1 

El PSC ha obtingut la victòria en les 
eleccions municipals –les novenes 
de l’etapa democràtica– celebrades 
el 22 de maig, per quarta vegada 
consecutiva i amb el 30,43% dels 
vots, però ha perdut representació 
a la corporació, ja que passarà dels 
9 edils actuals a 7. CiU esdevé la 
segona força i, amb el 19,33% dels 
sufragis, ha sumat cinc regidors 
–un més que al 2007– i relega a 
ICV-EUiA al tercer lloc, amb el 
16,86% de les votacions i amb la 
mateixa quantitat d’edils que tenia 
fins ara, quatre. 
El PPC ha estat un dels altres 
partits que ha vist incrementada 
la seva representació al Ple, pas-
sant de 2 a 3 edils, amb el 14,52% 
dels vots i situant-se com a quar-
ta força. La sorpresa l’ha dona-
da Ciutadans, que ha sumat un 
6,28% dels sufragis, i que obté per 
primer cop representació passant 
per davant d’Esquerra-Acord per 
Montcada, que perd un edil amb 
un 6,08% dels vots i es queda 
amb només un regidor i com a 
sisena força. Plataforma per Cata-
lunya ha tingut un 1,5% del vots i 
ha quedat fora del plenari. Els vots 
en blanc han estat 595 i els nuls, 
275.
Un total de 12.207 persones van 
exercir el seu dret a vot, un 49,67% 
del cens, que puja a 24.575 electors. 
L’índex de participació ha estat 7 
dècimes més alt respecte el percen-
tatge de fa quatre anys, però no ha 
arribat al 50%.

Necessitat de pacte. Els resultats 
obliguen els grups a buscar un pac-
te ja que cap força ha obtingut re-
presentació suficient per governar 
en solitari. Amb un acord entre 
el PSC i CiU hi hauria prou per 
aconseguir la majoria absoluta. 
De moment els líders d’ambdues 
formacions són prudents. El cap 
de llista de CiU, Joan Maresma, 
ha mostrat la seva predisposició a 
reeditar el pacte i la candidata so-
cialista i alcaldessa en funcions, M. 
Elena Pérez, –qui liderarà el procés 
en ser el PSC el partit més votat– 
ha dit que serà amb els actual socis 
amb els que iniciarà les converses, 
sense descartar els contactes amb 
la resta de forces.

Silvia Díaz | Montcada

María Elena pérez Ana Rivas Jonathan Martín Judith Mojeda M. carmen porro

Joan Maresma Joan carles paredes Josep Maria GonzálezDaniel Moly M. carme González Alba de lamo

laura campos Eva García cristino García pilar Gil Marta Aguilarcarmen Romero

Marc RodríguezJuan parra

Óscar Gil

Elisabet González

L’abstenció, de prop del 
51%, ha estat una de 
les més altes des de 
l’inici de la democràcia

nombre de regidors
RESulTATS 2011

nova representació

REGIDORS TRIATS pER Al pROpER MANDAT

Els nous edils seran nomenats l’11 de juny
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M. eleNa PÉreZ (Psc)

“Ha estat una victòria agredolça perquè 
esperàvem mantenir el nombre de regidors”

La candidata del PSC i actual 
alcaldessa, M. Elena Pérez, ha 
valorat positivament els resultats 
obtinguts pel seu partit donada 
l’actual conjuntura marcada per la 
crisi i el descontentament general 
i en què el partit ha perdut vots 
arreu de Catalunya. 
El fet de refrendar a les urnes el 
càrrec al qual va arribar fa 10 me-
sos, arran la renúncia de César 
Arrizabalaga, també ha estat una 
satisfacció per a Pérez que, no 
obstant això, ha qualificat la victò-
ria “d’agredolça”. Perdre dos re-
gidors no entrava en els plans del 
PSC que ara, tot i continuar sent 
la força majoritària, ha retallat di-
ferències respecte CiU. 

Pacte sòlid. Ambdues forces po-
lítiques fa 12 anys que governen 
en coalició. El primer pacte es va 
signar al 1999 quan, per primera 
vegada en la història de la demo-
cràcia, el PSC va aconseguir pren-
dre-li l’Alcaldia al líder comunista 
Josep M. Campos qui va guanyar 
cinc comicis seguits. Durant els 
tres últims mandats els socialis-
tes han liderat el govern gràcies 
a una àmplia majoria que va ar-
ribar a ser absoluta entre el 2003 
i el 2007. Aquesta és la primera 
vegada en què les forces es troben 
més equilibrades quant a nombre 
de regidors, fet que pot incidir en 
la distribució de tasques al govern 
si es torna a reeditar el pacte. 
El grup del PSC, encapçalat per 
Pérez, estrena tres cares noves: 
Jonathan Martín, Judith Mojeda 
i Marc Rodríguez que se sumen 
a edils més veterans com Ana 
Rivas, M. Carmen Porro i Juan 
Parra.

pilar Abián | Redacció

M. Elena pérez, a l’esquerra, rebent els aplaudiments dels seus companys de candidatura després de fer-se públics els resultats electorals
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L’actual alcaldessa revalida el càrrec a les urnes i, com a responsable de la força més votada, té la responsabilitat de formar un nou govern

 pérez defensa el projecte polític del pSc entenent que és el que ha obtingut més suport a les urnes 

-Quina valoració fa dels resultats?
Positiva. Tenint en compte que m’es-
trenava com a candidata i que la llista 
ha estat molt renovada, s’ha demos-
trat que la gent continua apostant pel 
PSC. També és cert que el nostre 
objectiu era mantenir els 9 regidors i 
això fa que no estigui del tot contenta 
i, d’altra banda em preocupa que el 
50% de la gent no hagi votat i que un 
5% dels vots hagi estat en blanc.
-Quina lectura fa d’aquesta pèrdua 
de regidors? 
Mirant la situació general del PSC 
penso que no ha estat un vot de càs-

tig, sinó que qui governa se’n res-
senteix més que no pas l’oposició.
-Ha estat una victòria agredolça?
La veritat és que sí perquè escrutat 
el 96% dels vots teníem 8 regidors 
i a última hora, en vam perdre un i 
això fa que Sergio Hermoso no pu-
gui continuar el proper mandat. Per 
a nosaltres ha estat un cop dur.
-Què opina de l’ascens de la dreta 
en general?
En situacions de crisi, la gent es de-
canta més per partits que fan una 
defensa d’àmbits més generals com 
la immigració, l’atur, la seguretat i no 

es fixa tant en els que lluiten per pro-
jectes de ciutat. 
-Pensa reeditar l’acord amb CiU?
El mandat ha estat positiu i és un fet 
a tenir en compte. Parlar s’ha de par-
lar amb tothom però amb qui primer 
seurem serà amb els actuals socis. 
-Ara la correlació de forces ha variat 
CiU diu que passa a tenir més pes. 
No ho veig així. El PSC ha estat la 
llista més votada i el projecte polític 
que la gent ha volgut. Aquesta és la 
nostra força. Òbviament quan es fa 
un pacte cadascú defensa la seva 
línia i s’han de fer concessions.

-Preveu grans canvis en el proper 
mandat?
Serà un mandat molt complicat. No 
tenim la Generalitat, hem perdut la 
Diputació i vindran les generals i tot 
marca la mateixa tendència. Haurem 
de treballar en funció dels nostres re-
cursos i no esperar que altres adminis-
tracions ens ajudin econòmicament.
-Si es pacta amb CiU, s’obren més 
portes?
Fins ara no ha estat així i no crec 
que això canviï, crec més en les per-
sones que puguin fer un bon treball 
que en les sigles d’un partit | PA
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JOaN MaresMa (ciu)

“A partir d’ara tindrem més pes polític ja 
que hem reduït la diferència amb el PSC”

En aquestes eleccions CiU s’ha 
consolidat com la segona força 
política del consistori superant 
ICV-EUiA en nombre de vots 
i passant de 4 a 5 regidors. La 
coalició nacionalista, encapça-
lada pel regidor més antic de la 
corporació, Joan Maresma, no 
ha assolit el repte d’arribar a l’Al-
caldia però sí ha vist reforçat el 
seu paper davant d’un PSC que 
durant els últims 12 anys havia 
tingut una àmplia majoria. “No 
hem guanyat les eleccions –va 
reconèixer Maresma la matei-
xa nit electoral–, però a partir 
d’ara tindrem més pes polític, 
perquè la diferència amb el 
PSC s’ha reduït a només dos 
regidors”. Tot fa indicar, per tant, 
que el pacte es reeditarà quatre 
anys més.
Ambdues forces polítiques han 
governat el municipi en coalició 
els últims tres mandats durant 
els quals CiU ha gestionat l’Àrea 

Econòmica i els departaments 
de Comerç i Cultura afegint en 
aquest últim mandat –en que va 
recuperar un quart regidor–, les 
regidories de Salut Pública i Con-
sum i Serveis Socials. 

Canvis. Com a president de l’Àrea 
Econòmica, Maresma ha estat l’im-
pulsor dels plans d’austeritat que 
ha fet el govern local en els darrers 
exercicis i, durant la campanya, ha 
alertat que la crisi marcarà clara-
ment les línies de futur. 
“Res no tornarà a ser com abans 
i els ajuntaments s’han d’adap-
tar a la nova realitat”, ha dit 
fixant com a nous criteris bàsics 
d’acció: l’austeritat; l’aprimament 
de l’administració –plantejant si és 
necessari la reducció de regidories; 
l’agilitat en la prestació dels serveis 
i en el pagament a proveïdors; 
l’avaluació dels serveis municipals, 
i un fort lideratge al front del go-
vern. Algunes de les propostes que 
Maresma ha formulat durant la 

campanya per pal·liar la crisi són 
desenvolupar les oportunitats que 
té la ciutat des d’un punt de vista 
empresarial i atraure la implan-
tació de noves indústries. També 
ha parlat d’acollir al municipi una 
universitat tecnològica. Per assolir 
aquests objectius, Maresma con-

sidera necessari treballar colze a 
colze amb altres administracions, 
especialment amb la Generalitat.
“Aquest nou mandat s’haurà de 
fer més amb menys diners”, ha 
reconegut. No obstant això, l’edil 
es congratula que les arques estan 
sanejades i que el nivell d’endeu-

tament és dels més baixos dels 
municipis de l’entorn. El grup 
de CiU en el nou mandat l’inte-
graran tres dels regidors actuals 
Maresma, Joan Carles Paredes i 
M. Carmen González i incorpora 
com a cares noves Elisabet Gon-
zález i Daniel Moly.

pilar Abián | Redacció

Maresma, la nit electoral parlant amb ‘laveu.cat’, acompanyat del president de cDc a Montcada i també regidor, Joan carles paredes
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El líder de ciU reconeix que no ha complert amb l’objectiu d’arribar a l’alcaldia però es mostra satisfet de passar a ser la segona força
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 eVa GarcÍa (PPc)

JOseP M. GONZÁleZ (icV-euia)

“Hem mantingut el nombre de regidors però 
el cert és que teníem millors expectatives”

ICV-EUiA serà la tercera força 
amb més representació a l’Ajun-
tament durant el 2011-15, amb 
un total de quatre regidors, els ma-
teixos que en el mandat actual –Jo-
sep M. González, Alba de Lamo, 
Laura Campos i Òscar Gil. La for-
mació ecosocialista ha aconseguit a 
les eleccions municipals un total de 
2.013 vots –el 16’49%– amb una 
pèrdua de 167 sufragis respecte els 
comicis de fa 4 anys. 
ICV-EUiA ha perdut pes al con-
sistori en favor de Convergència i 
Unió, que s’ha convertit en la se-
gona força més votada, amb cinc 
edils. “Estem contents perquè 
mantenim el mateix nombre 
de regidors però, alhora, una 
mica decebuts perquè, la veri-
tat, esperàvem pujar, teníem 
unes expectatives millors”, ha 
indicat el cap de llista, qui ha la-
mentat la pèrdua de vots de l’es-
querra a Montcada i Reixac i, en 
general, a tot Catalunya davant 

l’auge dels partits considerats de 
dretes. 

Futur govern. González ha feli-
citat el PSC per haver guanyat 
les eleccions i s’ha mostrat obert 
a parlar amb el partit majoritari 
cara la formació del nou govern 
municipal. “Fa quatre anys tam-
bé vam mantenir converses, 
però els socialistes van optar 
per una altra parella de ball; 
són ells els que han de decidir 
amb qui volen governar”, ha 
manifestat el líder rogiverd, qui 
abans de la jornada del 22 de 
maig va fer públic el seu desig de 
fer el possible per evitar que es 
torni a reeditar un nou mandat 
de sociovergència. 
“Si hem de formar part d’un 
hipotètic govern de coalició, 
haurem de compartir amb els 
nostres socis els projectes de 
ciutat”, ha remarcat González, 
qui s’ha mostrat satisfet amb el 
treball que ha fet la seva forma-

ció al llarg dels darrers quatre 
anys. Pel que fa a les prioritats 
d’ICV-EUiA en els pròxim man-
dat, el cap de llista considera que 
la prioritat és sortir de la crisi 
“pensant en les persones, sense 
retallades en qüestions tan im-
portants com són l’educació i la 

sanitat”. Altres eixos importants 
del programa de la coalició són 
promoure la participació ciutada-
na, la transparència i els serveis a 
les persones. 
“Nosaltres apostem per una 
ciutat cohesionada i amb qua-
litat de vida”, explica González. 

“Vull agrair a tothom l’esforç 
que ha fet durant la campanya 
electoral i la seva feina”, ha in-
dicat el número 1 d’ICV-EUiA, 
tot reconeixent, en última instàn-
cia, és la ciutadania la que valora 
a cada grup dipositant la seva 
confiança a través del vot.

Sílvia Alquézar | Montcada

González, ajupit al centre de la imatge, no descarta la possibilitat de pactar amb el pSc i entrar en el futur govern
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La coalició ecosocialista continua amb els quatre edils que té en l’actualitat i passa a ser la tercera força del Ple municipal, per darrera de ciU

“La sociovergència hauria de passar a la 
història, la ciutat necessita nous projectes”

El PPC repetirà com a quarta 
força al Ple, però el futur grup 
municipal dels populars el for-
maran tres regidors –fins ara en 
tenia dos–, Eva García, Cristino 
García i Pilar Gil. Els 1.773 vots 
que han obtingut els populars, un 
14,5% del total i més de 300 en 
comparació amb els obtinguts al 
2007, els permeten incrementar 
la seva representació en un edil 
més. Aquest és el millor resultat 
que els populars han assolit al 
llarg de la seva història a les mu-
nicipals i la nit de les eleccions, 
la cap de llista es mostrava exul-
tant: “La ciutadania ha confiat 
fermament en el nostre projec-
te, que el forma gent nova amb 
ganes de fer actuacions de mi-
llora a la ciutat”. 
L’alcaldable del PPC es va referir 
als resultats de la força més vota-
da, el PSC, com “una davallada 
molt important” vinculada, al 
seu parer, amb l’entrada a l’es-

pectre polític del Ple de Ciuta-
dans, que ha obtingut un repre-
sentant. “C’s s’ha alimentat de 
les votacions dels socialistes de-
cebuts –va manifestar– i es pot 
comprovar fàcilment, perquè 
a aquells barris on el PSC ha 
perdut vots, han estat on més 
gent ha optat per la nova for-
ça”.

Companys de grup. Cristino Gar-
cía, veí de la Font Pudenta i vin-
culat a l’AV de Montcada Vella, i 
Pilar Gil, de la zona centre, s’es-
trenaran com a regidors. Sobre 
els seus nous companys, García 
ha manifestat: “Són persones 
vinculades al món associatiu i 
només puc dir-hi coses bones; 
espero que d’aquí a quatre anys 
encara puguem comptar amb 
més representants dins del nos-
tre grup”. 
L’històric regidor del PPC i pare 
de la candidata, Teodoro García, 
qui ha tancat la llista dels populars 

en aquestes municipals, s’acomia-
da del Ple. Sobre la possibilitat de 
formar part del nou govern local, 
Eva García –que és regidora des 
de l’any 2000 i sempre ha estat 
a l’oposició– s’ha mostrat pre-
disposada a parlar amb totes les 
forces polítiques per elaborar un 

projecte de futur, tot i que hi ha 
qüestions que, al seu parer, són 
innegociables i que afecten espe-
cialment l’àmbit econòmic. 
Al llarg de la campanya electoral, 
García ha manifestat que a qual-
sevol soci de govern li demanaria 
un pla d’austeritat, una auditoria 

de cada departament municipal i 
una rebaixa dels impostos. 
“La sociovergència hauria de 
passar a la història perquè 
Montcada i Reixac necessita 
noves cares i nous projectes”, va 
expressar l’alcaldable popular la 
nit electoral. 

Silvia Díaz | Montcada

D’esquerra a dreta, cristino García, Eva García i pilar Gil, els tres regidors del ppc que formaran part del nou consistori
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El PPc passa de 2 a 3 regidors, càrrecs que ocuparan l’actual portaveu i cap de llista, Eva García, amb els nous edils cristino García i Pilar Gil 
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carMeN rOMerO (c’s)

“L’electorat ha entès les nostres propostes 
de sentit comú i ens ha donat un regidor”

Una de les formacions que va cele-
brar amb més alegria els resultats 
de les municipals va ser Ciutadans 
(C’s), que en la seva primera cursa 
electoral a la ciutat ha aconseguit 
un lloc al Ple, que ocuparà la cap 
de llista, Carmen Romero. Amb 
749 vots i el 6,28% de representa-
ció, C’s no només entra a la cor-
poració sinó que supera Esquerra 
i se situa com a cinquena força. 
“Aquest resultat és tot un èxit 
perquè compensa tot l’esforç que 
hem fet, amb el hàndicap de ser 
una força nova i que vam co-
mençar a donar-nos a conèixer 
a tres mesos de les eleccions”, va 
expressar Romero la nit electoral, 
qui no amagava la seva il·lusió per 
ser un dels vuit nous rostres al Ple 
que es constituirà el pròxim 11 de 
juny. 
Els resultats a les eleccions auto-
nòmiques passades va motivar la 
formació a presentar-se a les mu-
nicipals, però malgrat aquest ante-

cedent, “fins a l’últim moment 
s’ha mantingut la incertesa, no 
teníem del tot clar que obtin-
dríem representació perquè la 
resta de partits ha fet una bona 
campanya”, va indicar. La futura 
edil no s’ha plantejat formar part 
del govern local i considera que a 
l’oposició podrà desenvolupar el 
seu objectiu, “fiscalitzar la tasca 
de l’executiu i vetllar perquè les 
actuacions es facin amb hones-
tedat i transparència; l’Ajunta-
ment ha de treballar en funció 
del que vulgui la ciutadania”, ha 
apuntat. 

Objectius. Durant la campanya, 
l’alcaldable va apuntar que les pri-
oritats del futur govern haurien de 
ser el soterrament de la línia de 
Portbou, la potenciació del comerç 
local, la creació de l’Hospital Ernest 
Lluch i altres millores en l’àmbit de 
la salut com dotar els ambulatoris 
de més serveis, personal i recursos. 
C’s ha incidit en la necessitat que 

l’Ajuntament incorpori projectes 
nous i es posi fi al malbaratament 
dels diners públics en un context 
amb constants retallades en els ser-
veis públics. 
Romero creu que el missatge del 
seu partit, basat en la transparència 
i en fer propostes de sentit comú 

i que demani la gent, ha arribat a 
la població i que aquest fet s’ha 
reflectit a les urnes. “Al llarg del 
proper mandat treballarem al 
màxim per donar resposta a les 
demandes de la ciutadania, no 
volem decebre-la”, ha expressat 
la cap de llista de C’s. Malgrat l’en-

trada de la formació al futur consis-
tori, el que ha passat a Montcada 
i Reixac és una excepció, ja que 
a la resta de Catalunya, el partit 
ha perdut suport, obtenint regi-
dors tan sols a tres localitats més, 
Gavà, Roda de Barà (Tarragona) 
i Gimenells (Lleida).

Silvia Díaz | Redacció

carmen Romero, quarta per la dreta, acompanyada d’altres membres de la llista, celebra la seva entrada a l’Ajuntament
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En la seva primera incursió en les municipals, ciutadans ha obtingut un edil i se situa com a cinquena força en el Ple de l’ajuntament

Marta aGuilar (erc-acOrD Per MONtcaDa)

“Pensàvem que la gent estava descontenta 
amb el govern però sembla que no és així”

Els resultats de les eleccions mu-
nicipals han fet que Esquerra pas-
si de dos a un regidors i cedeixi 
el cinquè lloc en la corporació a 
Ciutadans esdevenint el grup amb 
menor representació al consistori 
(6%). Els republicans van obtenir 
un total de 726 sufragis –han per-
dut 329 vots respecte al 2007– i a 
partir d’ara, l’actual portaveu i cap 
de llista, Marta Aguilar, serà la úni-
ca representant d’Esquerra al Ple. 
Jordi Sánchez, que ha estat regidor 
durant aquest mandat i ocupava la 
segona posició a la candidatura, ha 
quedat fora. 
“Durant aquests quatre anys, 
entre els dos ens hem repartit la 
feina i tot ha estat molt més fàcil; 
més que perdre un representant, 
el que em sap greu és que una 
persona de la vàlua del Jordi 
hagi d’abandonar el consistori, 
crec que el Ple perd una persona 
molt vàlida”, va manifestar Agui-
lar durant la mateixa nit electoral. 

L’alcaldable d’Esquerra ha apuntat 
que els resultats obtinguts a Mont-
cada i Reixac estan en la línia des-
cendent de la formació arreu del 
país i que s’ha traduït en la dimis-
sió en bloc de l’executiva nacional 
liderada per Joan Puigcercós l’en-
demà dels comicis. 
A Aguilar tampoc no li ha estra-
nyat que Ciutadans hagi obtingut 
un representant al Ple perquè el 
partit va aconseguir bons resultats 
a les darreres autonòmiques però, 
en canvi, sí que li han sobtat els re-
sultats a la baixa d’ICV-EUiA. “Te-
níem la sensació que la població 
era crítica amb el govern actual 
però, a l’hora de la veritat, s’ha 
demostrat que la majoria de la 
gent està contenta, potser la nos-
tra percepció inicial era errònia”, 
conclou l’alcaldable republicana.

Continuïtat. Esquerra ha insistit 
durant la seva campanya en la 
defensa d’una altra manera de 
fer política, basada en l’increment 

de la participació ciutadana en la 
presa de decisions. “Aquesta vo-
luntat de canviar el sistema no 
la veiem en els partits que tenen 
possibilitat per governar”, ha as-
senyalat Aguilar i, per aquest mo-
tiu, creu que la seva formació pas-
sarà quatre anys més a l’oposició: 

“Entrar o no al govern depèn de 
tots els membres del partit però 
la meva aposta serà no formar-
ne part”. 
La formació sobiranista creu que, 
en general, la població està molt 
decebuda amb la classe política 
com demostra el moviment reivin-

dicatiu del 15-M i un dels seus rep-
tes és retornar-ne la credibilitat. En 
aquestes eleccions, però, no han 
assolit els resultats esperats. “No 
hem aconseguit que el nostre 
missatge cali en la població, però 
seguirem treballant en la matei-
xa línia”, ha apuntat Aguilar.

Silvia Díaz | Montcada

Malgrat els resultats desfavorables, l’alcaldable republicana –cinquena per l’esquerra– va agrair el suport rebut
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La candidata de la formació sobiranista, Marta aguilar, lamenta haver perdut Jordi Sánchez Escrigas com a regidor del grup municipal
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‘Voti, voti, voti, de l’Adif qui no 
voti’ i “Si no soterreu, no pas-
sareu” van ser els lemes que 
més es van repetir a les con-
centracions per reivindicar el 
soterrament de la línia de Port-
bou. Responent la crida que la 
Plataforma Tracte Just havia fet 
al llarg del darrer mes, desenes 
d’entitats es van adherir a les 
convocatòries. Una d’elles va 
ser Adimir, que va portar una 
pancarta pròpia. Com a fet des-
tacat, el segon dia, quan els ma-

nifestants arri-
baven a l’Abi, 
representants 
de l’entitat van 
sortir al balcó 
per reclamar 
el soterrament 
total. 
Quan es va 
restablir la cir-
culació dels 
trens, els assistents a l’acte van 
esperar que passés el primer 
comboi per davant d’ells per 

proferir xiulades perquè “no vo-
lem veure els trens per la super-
fície”, van cridar (imatge) | SD

Els manifestants exigeixen que els trens deixin de passar per la superfície

Notícies
laveu.cat/noticies

DOS TALLS DE VIES SEGUITS
Tracte Just i els regidors van 
encapçalar les manifestacions 
dels dies 19 i 20 de maig

La Plataforma Tracte Just-Soter-
rament Total ha convocat una 
assemblea el pròxim 2 de juny a 
l’Abi (20h), per valorar entre la 
ciutadania el resultat de les dues 
manifestacions que va convocar 
els dies 19 i 20 de maig i per con-
sensuar noves accions per recla-
mar el projecte del soterrament. 
“Fins a final d’any no podem 
parar, des del secretariat tenim 
propostes com fer mobilitza-
cions un dia fix al mes, tallar 
els accessos a Barcelona per via 
fèrria i per carretera i una tan-
cada a l’Ajuntament per part 
de membres de la Plataforma, 
regidors i exregidors”, va apun-
tar el portaveu del col·lectiu, Jau-
me Relat. 

La segona manifestació per exigir 
el projecte de soterrament total 
de la línia de tren de Portbou al 
seu pas per Montcada i Reixac va 
reunir el dia 20 un total de 1.500 
persones segons Relat, i poc més 
de 500 segons la Policia Local i els 
Mossos d’Esquadra. “És difícil 
parlar de xifres, l’important és 

que Montcada continua mobilit-
zant-se a favor del soterrament”, 
va expressar Relat, qui dubtava si 
després de 5 anys –les primeres 
manifestacions de la Plataforma es 
van fer al 2006– la població conti-
nuaria sent sensible a aquest tema. 

Tall de 20 minuts. La mobilització 
del dia 20 va arrencar a la pla-
ça Lluís Companys cinc minuts 
abans de les 20h i es van tallar les 
vies de tren durant 20 minuts, el 
temps pactat amb els Mossos d’Es-
quadra. A diferència de la manifes-
tació del dia abans, en aquesta no 
hi va haver cap problema amb la 
policia autonòmica en el moment 
de procedir a ocupar les vies. La 
protesta la van tornar a encapça-
lar membres de la Plataforma i els 
representants dels grups munici-
pals: l’alcaldessa en funcions, M. 
Elena Pérez (PSC), i els portaveus 
dels altres grups, Josep M. Gon-
zález (ICV-EUiA), Joan Maresma 
(CiU), Eva García (PPC) i Marta 
Aguilar (Esquerra). 
A les 20.15h, els assistents van co-
mençar a desallotjar els vies. En 
acabar la mobilització es va pro-
duir un incident entre agents dels 
Mossos i un veí que havia partici-
pat en la manifestació i al qual els 
policies li van demanar que s’iden-
tifiqués. Al tancament d’aquesta 
edició, aquest veí era cridat a decla-
rar davant la policia autonòmica.

La Plataforma decidirà el 2 de juny més 
accions per reivindicar el soterrament
Silvia Díaz | Montcada

lÍNia De POrtBOu

El col·lectiu Tracte Just ha convocat la ciutadania a una assemblea a l’abi, a les 20h, per consensuar noves mobilitzacions

un veí amb una pancarta que demana que no hi hagi més víctimes per atropellaments. A Montcada se n’han registrat més d’un centenar de casos

Els assistents a la 
segona mobilització 
van tallar les vies de 
tren durant 20 minuts
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Els manifestants exigeixen que els trens deixin de passar per la superfície

Notícies



9Maig 2011

Un grup de ciutadans de Mont-
cada i Reixac convocats a través 
de les xarxes socials tenia previst 
organitzar una cassolada i una as-
semblea el 26 de maig a la plaça 
de l’Església (21h) –en el moment 
de tancar aquesta edició–, per 
protestar contra la gestió econò-
mica que s’està duent a terme a 
l’Estat espanyol, afegint-se així 
als moviments reivindicatius dels 
denominats ‘indignats’, del feno-
men 15-M o ‘Democràcia Real 
Ja’, que acampen a diverses ciu-
tats de l’Estat des del 15 de maig. 
En aquesta assemblea es decidiran 
altres accions a dur a terme. Per la 
seva banda, la plataforma social 
‘Los lunes al sol’ també ha mostrat 
el seu suport al fenomen del 15-M.

Trasllat de l’encesa solidària. L’entitat 
Proide ha traslladat al pati de 
l’escola La Salle l’encesa soli-
dària d’espelmes del dia 27 a les 
20.15h, convocada inicialment a 
la plaça de l’Església, en previsió 
que l’espai estigui ocupat pel mo-
viment 15-M. L’objectiu de l’acte 
és recollir fons per a un projecte 
de cooperació a Guatemala.

Cassolada dels 
‘indignats’ 
de Montcada
Silvia Díaz | Redacció

L’exdirector de Lafarge a Montca-
da, Oswaldo Pereda, va declarar 
com a imputat el 19 de maig du-
rant més de dues hores al Jutjat de 
Cerdanyola en relació a la querella 
presentada per diverses entitats 
contra la cimentera per contamina-
ció. Pereda va negar que l’empresa 
incompleixi la legislació quant a 
emissions de pols i de soroll. A pre-
guntes de l’advocat de l’AV de Can 
Sant Joan, Albert Calduch, l’exdi-
rector va respondre que Lafarge 
“ha complert amb totes les me-
sures correctores imposades per 
l’Ajuntament i la Generalitat”. 
Respecte el control de sorolls, Pe-
reda va insistir que la cimentera 
“no és l’únic focus d’emissions” 
i que Can Sant Joan pateix la pro-
ximitat d’autopistes, carreteres i 
vies de tren que també provoquen 
contaminació acústica. 

Contradiccions. La Plataforma 
Antiincineració –que actua com a 
acusació particular i que ha tingut 
accés a la declaració– considera 

normal que Pereda negui les acu-
sacions però, alhora, afirma que 
cau en contradiccions. Com exem-
ple, el president de l’AV, José Luis 
Conejero, s’ha referit a l’índex de 
sorolls, “segons ell, la fàbrica no 
supera els 56 decibels quan els 
Mossos n’han mesurat 67”.
La denúncia de les entitats es fo-
namenta en el fet que la cimente-
ra porta més de 90 anys en fun-
cionament i que la seva activitat 
comporta emissions de partícules 
i sorolls. El passat 13 d’abril tam-
bé van declarar per aquest cas 
l’exalcalde, César Arrizabalaga, i 
la regidora de Medi Ambient en 
funcions, Eva Gonzalo (PSC).

Oswaldo pereda, en una imatge del 2009
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Pereda diu que la fàbrica 
compleix les normatives

pIlar Abián | Redacció

cas lafarGe

L’exdirector de la cimentera declara al Jutjat com a querellat
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La Federació d’AMPA del mu-
nicipi (FAMPA) s’ha posicionat 
taxativament en contra de la su-
pressió de la sisena hora a l’es-
cola pública a partir del curs vi-
nent aprovada per la Generalitat. 
L’entitat, on hi ha representades 
les associacions de mares i pares 
dels centres públics i concertats 
del municipi, considera que la de-
cisió presa per Ensenyament res-
pon només a motius econòmics i 
no té en compte l’afectació sobre 
la qualitat educativa ni les neces-
sitats dels alumnes.
“Suprimir la sisena hora signi-
fica reduir en prop d’un miler 
les hores lectives dels estudiants 
durant tota la primària; això és 
un fet indiscutible i no creiem 
que sigui precisament benefici-
ós per als nostres fills”, ha mani-
festat el president de la FAMPA, 
Pedro Fernández.

Reunió informativa. Per explicar a 
les famílies què implicarà la supres-
sió de la sisena hora, el 31 de maig, 

a les 17.15h, es farà una xerrada 
infomativa a l’escola Reixac or-
ganitzada per l’AMPA del centre 
que serà oberta a tothom i en què 
participaran la FAMPA, un repre-
sentant del professorat del sindicat 
CCOO i el vicepresident de la FA-

PAC (Federació d’Associacions de 
Pares de Catalunya). La supressió 
de la sisena hora pot afectar l’hora 
d’entrada i sortida als centres, una 
qüestió que preocupa a la FAMPA, 
partidària de consensuar un horari 
unitari per a tot el municipi. 

eDucació

El 31 de maig a la tarda es fa una reunió informativa al Reixac oberta a tots els pares

La FAMPA es posiciona en contra 
de la supressió de la sisena hora

> Repetició del sorteig per a les escoles bressol
El 27 de maig, a les 10h, a la Casa de la Vila es tornarà a fer el sorteig 
per atorgar les places de les llars d’infants públiques lliures entre les 
famílies empatades a punts després que el primer –que va tenir lloc 
el dia 25– hagi estat impugnat per una errada en el procediment. El 
nombre total de preinscripcions és de 208 i les llistes oficials d’exclosos 
i admesos es faran públiques l’1 de juny | SD

reNOVació De la XarXa

El pont de vianants es va tallar 10 minuts per motius de seguretat

Fuita espectacular d’aigua 
a les obres del Ripoll 

Una màquina excavadora de l’em-
presa que s’està encarregant de 
les obres per renovar la xarxa de 
subministrament d’aigua que està 
efectuant Aigües Ter-Llobregat a 
la llera del Ripoll va rebentar el 23 
de maig una canonada a l’alçada 
del pont de La Salle, aixecant ai-
gua fins a 20 metres d’alçada, se-
gons va informar la Policia Local. 

Agents del cos van tancar durant 
uns 10 minuts el pas del pont dels 
Hermanos perquè la fuita va inun-
dar la passarel·la. Tècnics d’Agbar 
van treballar durant la nit del 23 
al 24 de maig per resoldre l’ava-
ria. El punt on es va localitzar l’in-
cident estava vinculat a la xarxa 
de subministrament de Montcada 
Nova, La Rasa, Mas Rampinyo i 
Mas Duran. 

Silvia Díaz | Montcada Nova
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l’aigua va pujar fins a una alçada de 20 metres i va inundar el pont de vianants de la Salle

pilar Abián | Redacció
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Cultura
laveu.cat/cultura

jA ESTAN A LA VENDA
Les samarretes de la Festa Major 
es poden adquirir a l’Auditori

Daniel Barba, de Cardedeu, és 
l’autor del treball guanyador 
del 23è Concurs de Cartells de 
Festa Major 2011 que convoca 
l’Ajuntament i que està dotat 
amb 800 euros. El treball de 
Barba, dissenyador gràfic de 
professió, il·lustrarà també els 
programes de mà i les samarre-
tes commemoratives de la festa, 
que ja es poden comprar a l’Au-
ditori Municipal al preu de 6 eu-
ros. El veredicte es va fer públic 
el 24 de maig a l’equipament de 
la plaça de l’Església. L’acte va 
ser presentat per Jordi Amenós 
i va comptar amb la regidora de 
Cultura, Amèlia Morral (CiU), 
i l’alcaldessa, M. Elena Pérez 
(PSC).

Cartells per als barris. El jurat tam-
bé va premiar amb tres accèsits, 
dotats amb 150 euros cadascun, 
les obres de Conxita Honorato, 
de Malgrat de Mar; Pere Mer-
cader, de Montcada i Reixac 
–guanyador del certamen en 
tres ocasions–, i Jordi Dobon, 
de Terrassa, que il·lustraran els 
cartells de Can Sant Joan, La Ri-

bera i Mas Rampinyo, respecti-
vament. El certamen ha comptat 
amb la participació de 66 autors, 
28 dels quals eren de Montcada 
i Reixac. La modalitat infantil 
i juvenil del concurs de cartells 
ha rebut 215 treballs repartits 
entre 4 categories en funció de 
l’any de naixement. Els autors 
premiats  són Andrea Serrano, 
de 13 anys; Víctor Cuba, de 12; 
Pau Isla, de 9 i Laura Vilaltella, 
de 8. Els participants Aleix Co-
lette, Víctor Ocaña, Aida Rodrí-
guez i Miguel Márquez es van 
endur els accèssits. Els nens van 
rebre com a premi lots de mate-
rial de pintura i dibuix i una sa-
marreta de Festa Major. El pro-
grama d’actes es pot consultar al 
web www.montcada.cat.

festa MaJOr 2011

La modalitat infantil i juvenil del certamen ha rebut els treballs de 215 nens, 8 dels quals s’han endut diferents premis i accèssits 

El dissenyador gràfic Daniel Barba guanya 
el concurs de cartells amb una ‘M’ de colors
laura Grau | Montcada
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les autoritats i els premiats es van fer una fotografia conjunta al final de l’acte amb els trofeus d’aquesta edició, inspirats en el disseny de Barba

El disseny guanyador 
il·lustra les samarretes 
i els programes de 
Festa Major

 

Les obres dels artistes Gabriel 
Renom i Eva Sereno, de Mont-
cada i Reixac, són les que ha es-
collit el jurat de la XI Mostra de 
Pintura de Festa Major 2011 per 
tal que passin a formar part del 
fons d’art de l’Ajuntament. L’obra 
de Renom és un paisatge a l’oli 
del riu Besòs amb l’església de 
Santa Engràcia de rerefons. “És 
una obra figurativa on he inten-
tat captar la llum al caient de 
la tarda”, va explicar. L’obra de 
Sereno, també figurativa, retrata 
el Montcada Aqua. “He triat un 
edifici emblemàtic del present 

del municipi i no del passat, 
com s’acostuma a fer”, va dir. 
El veredicte es va fallar el 25 
de maig, coincidint amb la pre-
sentació el programa de Festa 
Major. El consistori adquirirà les 
obres dels autors pel preu que 
hagin estipulat. Totes les crea-
cions participants, un total de 
17, es podran veure a la Casa 
de la Vila fins al 13 de juny. El 
jurat també va fer un reconeixe-
ment a Isabel Asensi, veïna de 
Montcada de 84 anys, que ha 
participat en la convocatòria des 
de la primera edició | lg

Sereno i Renom, escollits a la Mostra de pintura
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eXhiBició De Balls

Més de mil persones assisteixen 
al festival del Dia de la Dansa

El festival del Dia Internacional 
de la Dansa, celebrat el 21 de 
maig, va congregar un miler de 
persones a la plaça Joanot Mar-
torell, que van seguir amb aten-
ció les actuacions d’una quinze-
na de grups d’entitats i escoles 
de ball del municipi. Un any 
més va quedar en evidència la 
gran quantitat de montcadencs 
que practica alguna modalitat 
de ball. Al voltant de mig miler 
de persones van pujar a l’esce-
nari per exhibir les coreografies 
que havien preparat expres-
sament per a l’esdeveniment. 
Enguany el festival va comptar 
amb el debut de l’escola CirQs 

Dance Studio, especialitzada 
en balls urbans, i el quadre fla-
menc de la Peña Cordobesa de 
Terra Nostra. Al final de l’acte, 

representants de l’Ajuntament 
van lliurar un trofeu als grups 
com agraïment per la seva par-
ticipació.

Alumnes del curs de ball de Terra Nostra fent una coreografia de funky i hip hop
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La jornada va comptar amb la participació d’una quinzena d’entitats i escoles de ball

PiNtura

un dels tallers del Museu proposava als més petits moldre gra de forma artesana per fer farina

El Museu apropa als nens 
les tècniques del passat
Els actes del Dia Mundial dels Museus atrauen poc públic

A partir del 31 de maig la sala Sebastià Heredia del Kursaal acollirà 
l’exposició de fi de curs dels alumnes dels tallers d’art que es fan a la 
Casa de la Vila i que imparteixen Maese Pérez i Eva Sereno. Els dos ar-
tistes i professors han proposat als seus alumnes per preparar la mostra 
un mateix format, rectangular, i un tema comú, els fars que hi ha a la 
costa per orientar els navegants. La inauguració oficial tindrà lloc el 3 de 
juny (19.30h) | lg

> Miquel Sánchez presenta ‘La terra de Thule’
L’historiador i escriptor de Cerdanyola, Miquel Sánchez, presenta el 3 de 
juny al Cafè Colon de l’Abi (19.30h) la novel·la ‘La terra de Thule’, que 
recrea els últims anys de vida de l’almirall Cristòfor Colom i la seva relació 
amb quatre dones, tres reals –l’esposa portuguesa Filipa, l’amant cordove-
sa Beatriz i la reina Isabel la Catòlica– i una de fictícia. L’acte serà presentat 
per l’escriptora montcadenca, Elisa Riera | lg

> El Brot celebra el seu primer aniversari
El Casal Popular El Brot, ubicat a Carretera Vella, celebra el seu primer 
aniversari amb una xerrada i un sopar de germanor el 27 de maig (20h) 
i una cercavila de la Colla de Gegants i una demostració del joc de bitlles 
catalanes, el 27 de maig (18h). El Brot és una iniciativa de l’Assemblea de 
Joves que va nèixer amb l’objectiu de crear un espai de trobada entre joves 
i diferents moviments i col·lectius | lg

> Recital de cançó francesa al Kursaal
La cantant Núria Cols i el pianista David Martell repassaran els temes més 
emblemàtics de la cançó francesa en un recital al Kursaal el 27 de maig 
(22h). El duet, que ja va actuar a Montcada amb un concert d’homenatge 
a Edith Piaf, interpretarà temes d’aquesta cantant i d’altres com Jacques 
Brel, Charles Trenet, Juliette Grecó i Charles Aznavour, entre d’altres | lg

La coincidència dels actes del 
Dia Internacional dels Museus 
amb la celebració dels Jocs Es-
colars al parc de la Llacuna, va 
restar assistència a la matinal 
de tallers que va organitzar el 
Museu Municipal per comme-
morar l’efermèride. Les acti-
vitats es van fer el 21 de maig 
a la plaça de l’Església, on es 

van instal·lar tres carpes que 
acollien diversos tallers sobre 
tècniques i hàbits del passat. 
Els assistents va poder escriu-
re el seu nom amb caracters 
íbers, moldret blat per obtenir 
farina, aprendre la tècnica del 
trencadís –típica dels mosaics 
modernistes–, fabricar paper 
artesanalment i pintar com ho 
feien els homes prehistòrics. 

laura Grau | Montcada
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> Mostra de fi de curs dels tallers de pintura

> Nova visita guiada de la Fundació Cultural
La Fundació Cultural Montcada proposa una visita guiada el 29 de maig al 
Castell del Port de Barcelona, una construcció d’origen medieval. Els inte-
ressats poden contactar amb l’entitat (Major, 47). El 4 de juny s’organitza 
una altra visita amb el títol ‘L’expulsió dels moriscos i les seves conseqüèn-
cies’. El punt de trobada serà la plaça del Rei de Barcelona (11h) | lg

laura Grau | Montcada
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FUTBOL
El CD Montcada necessita 
sumar només un punt en dos 
partits per seguir a Primera 

jOCS ESCOLARS 
La festa cloenda va ser un èxit 
de participació amb mig miler 
de participants a Mas Duran 

pàg. 14 pàg. 15 
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La Salle ha fet realitat el somni de 
l’ascens a Primera Estatal. Els ho-
mes dirigits per Dídac de la Torre 
han protagonitzat una temporada 
excel·lent que ha culminat amb 
la consecució d’un objectiu que 
no s’havia aconseguit mai en la 
història del club. L’equip montca-
denc jugarà la temporada vinent 
a Primera després d’haver acabat 
en primera posició a la fase de re-
pesca disputada a Gijón entre el 
20 i el 22 de maig. 
Al primer partit, els lasalians 
van empatar a 26 contra el Co-
vadonga, els amfitrions, tot i 
dominar des del principi. A la 
jornada següent, La Salle va fer 
els deures i va superar el Ciudad 
Real B per 27 a 31 en un gran 
partit dels montcadencs, que 
van controlar el rival en tots els 
aspectes. L’equip va tornar cap a 
Montcada diumenge a primera 
hora del matí, ja que no havia 
de jugar més. Al darrer partit 
del play-off, el Covadonga, que 
necessitava un triomf superior 
a 4 gols per aconseguir l’ascens, 
va guanyar l’equip manxec per 
30 a 26. Un aficionat de La Salle 
que es va quedar a Astúries va 
ser qui va comunicar a la planti-
lla via Facebook que ja era equip 
de Primera. “És un premi a una 
campanya magnífica; hem tre-
ballat molt, però hem rebut la 
millor de les recompenses”, ex-
plicava l’entrenador, Dídac de la 
Torre, molt emocionat per la con-

firmació de l’ascens. Per la seva 
banda, el president de La Salle, 
Josep Maresma, comentava que 
era un dia històric perquè mai 
s’havia aconseguit pujar a aques-
ta categoria. “Estic molt feliç i 
emocionat perquè és el club de 
la meva vida, el porto al cor”. 
Respecte a la plantilla, el directiu 
ha destacat sobretot la seva qua-
litat humana i el fet de jugar al 
club des de petits. “Ens omple 
d’orgull que un equip amb 
gent la casa hagi arribat fins 
aquí; és un grup molt unit”, ha 
indicat Maresma, qui considera 

que la temporada està sent mag-
nífica en línies generals per a tots 
els equips de l’entitat. La Salle va 
celebrar l’ascens a Primera amb 
una festa a un restaurant de la 
localitat el dia 22 al vespre. 

Sènior B. El conjunt que dirigeix 
Pere Arbona ha guanyat el pri-
mer assalt dels quarts de final per 
pujar a Segona Catalana. La Sa-
lle va vèncer el Cardedeu per 26 
a 24. El matx es va jugar el dia 
21 al pavelló Miquel Poblet i la 
tornada tindrà lloc el 29 de maig 
al Vallès Oriental. 

S. Alquézar/l. Maldonado | Redacció

haNDBOl MasculÍ 

La Salle ja és equip de Primera
L’equip fa realitat el somni de l’ascens a Estatal després de quedar primer a la fase de repesca jugada a Gijón entre el 20 i el 22 de maig 

Aquesta és la plantilla de la Salle Montcada que ha fet història amb la consecució de l’ascens a primera Estatal després de quedar en primera posició a la fase de repesca jugada a Gijón

 la Salle Iste jugarà les semifinals de la copa
La Salle Iste s’ha plantat a les 
semifinals de la Copa Federació 
després de vèncer el Canovelles 
als quarts de final per 17 a 28. 
L’equip es veurà les cares amb el 
guanyador del partit entre l’OAR 
Gràcia i el Tarragona. El matx 
contra el Canovelles ha permés 
superar una ferida oberta l’any 
passat, ja que va ser contra l’únic 
equip amb què les montcaden-
ques van perdre a la lliga. D’altra 
banda, l’equip de veteranes s’ha 

classificat per a la final de la Lli-
ga Catalana després d’eliminar al 
Granollers en semifinals. Al matx 
de tornada, jugat a la capital del 
Vallès Oriental, el conjunt lasalià 
va vèncer per 18 a 21 i, al partit 
d’anada, disputat a Montcada, el 
resultat va ser d’empat a 19. La 
gran final tindrà lloc el primer cap 
de setmana de juny a El Vendrell 
amb el Castelldefels, l’únic bloc 
que ha guanyat La Salle aquesta 
temporada | LM
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El CD Montcada és a només 2 punts 
de la salvació a Primera Catalana
Els verds jugaran el dia 28 (17h) al camp del San cristóbal i acomiadaran la temporada a casa contra el can Fatjó

Després de la convincent vic-
tòria a casa contra el Guíxols per 
4 gols a 1, la permanència està 
ja a tocar, a només 2 punts. A 
l’antepenúltima jornada, disputa-
da el dia 22, els homes d’Iván Ro-
dríguez van capgirar un marcador 
que va començar des del minut 2 
en contra. Va ser a la segona part 
quan l’equip va desplegar el seu 
potencial i va deixar ben clar que 
és un equip de Primera Catalana. 
Primer Sergio, després Miki i, per 
partida doble, Norbert van marca-
rels quatre gols que van donar la 
victòria final a la segona part. En 
la lluita per la salvació, el Montca-

da ha deixat enrere el Sants, que 
va perdre al camp del Blanes, un 
altre dels rivals que lluiten per la 
permanència i amb el qual manté 
el coixí de cinc punts de diferèn-
cia. “La implicació de la plan-
tilla i el cos tècnic és total”, va 
afirmar després del partit el presi-
dent, Modesto ‘Tato’ Sanchís, qui 
només va lamentar que Blanes i 
Sants no empatessin per tenir ga-
rantida ja la salvació i no haver 
d’esperar a les dues últimes jor-
nades. Els verds jugaran el dia 28 
(17h) al camp del San Cristóbal 
de Terrassa i s’acomiadaran de la 
temporada el 5 de juny a casa con-
tra el Can Fatjó de Rubí.

lluís Maldonado | Redacció

Els jugadors del cD Montcada celebren un dels quatre gols contra el Guíxols a l’estadi

Tot i no fer un gran partit, el 
Mausa va resoldre amb efecti-
vitat el partit a casa contra La 
Unión de Sabadell, jugat el dia 
21, gràcies a la bona defensa i 
dues contres letals per agafar 
una renda còmoda (5-1) al se-
gon període. Segons fonts del 
club, la concentració de l’equip 
pot estar costant més del comp-
te a causa dels canvis anunciats 
cara la temporada vinent, com 
ara la marxa de Juan Antonio 
Jaro a la banqueta. A més del 
tècnic, dos jugadors importants 
com el porter Javi i Miguelito 
també han anunciat que es 
retiren.A falta de dues jornades 
per al final (Rubí a casa i Lloret 

fora), el Mausa s’ha col·locat 
segon amb 58 punts empatat 
amb l’Arenys de Munt i manté 
encara opcions d’ascens a Pri-
mera Estatal A.

El Mausa es posa segon 
empatat amb l’Arenys

futBOl sala. PriMera B

lluís Maldonado | Redacció 

El Mausa encara pot aspirar a pujar a primera

futBOl. seGONa

lluís Maldonado | Redacció

La Unió empata 
a dos a l’Ametlla 
amb despropòsit 
arbitral inclòs

Amb un equip de circumstàncies 
ple de suplents, La Unió no va 
poder passar de l’empat al camp 
del penúltim, l’Ametlla (2-2). Els 
de Can Sant Joan es van avançar 
mitjançant un gol de penal trans-
format per Abdul, però l’Ametlla 
va capgirar el marcador i no va 
ser fins a mitjan la segona part 
que novament Abdul, amb una 
jugada individual des del mig del 
camp, va aconseguir l’empat fi-
nal. Als darrers instants, l’àrbitre 
va amonestar Leboso i va expul-
sarel seu ajudant, Antonio Cone-
jero. L’anècdota final va ser que 
el col·legiat va posar a l’acta que 
el resultat era d’1 a 2 a favor del 
Sant Joan. 

Un grup de socis del Centre 
Excursionista de Montcada, 
El Cim, farà l’1 d’octubre a tí-
tol personal el tram suspès per 
la pluja a la darrera edició de 
la Marxa a Peu a Montserrat. 
L’entitat oferirà aigua per a 
tothom i organitzarà el servei 
de tornada en autocar. No hi 
haurà assistència, per tant, en 
cas que algú hagi d’abandonar 
haurà de tornar pel seu comp-
te. Els interessats poden fer la 
reserva de 5 euros a l’escola La 
Salle o la botiga Vilarrasa Ho-
mes. La sortida serà a les 8.45h 
des de l’estació de Sant Miquel 
de Guanteres. D’altra banda, 
El Cim organitza el pròxim 

3 de juny a l’Auditori (21h) 
la projecció de les pel·lícules 
guanyadores de l’última edi-
ció del Festival de Cinema de 
Muntanya de Torelló.

Socis d’El Cim faran el 
tram suspès per la pluja

MarXa a Peu a MONtserrat

Sílvia Alquézar | Redacció 

la Marxa d’enguany al seu pas pel c. Major

kOrfBal

Sílvia Alquézar | Redacció

El Multiópticas 
perd l’anada de 
les semifinals de 
la Lliga Nacional

El Multiópticas Isis A va perdre 
l’anada de les semifinals de la 
Lliga Nacional contra el Vallpa-
radís de Terrassa per 29 a 15. 
Els terrassencs, que van acabar 
la lliga regular en primera po-
sició i invictes, van sortir molt 
forts des del principi, portant 
la iniciativa en el marcador. La 
primera part va acabar amb 14 
a 7. A la represa, el Montcada 
va sortir a lluitar el resultat, 
però la manca de concentració 
i l’alt nivell d’anotació del rival 
no ho van permetre. El màxim 
anotador montcadenc va ser 
Marc Castillo, amb 7 cistelles. 
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Desenes d’alumnes dels tots 
els centres d’ensenyament 
del municipi i d’algunes as-
sociacions esportives van 
participar el 21 de maig en 
la festa de cloenda dels Jocs 
Escolars, organitzada pel 
Consell de l’Esport Escolar 
de Montcada (CDEM) i 
l’Institut Municipal d’Es-
ports i Lleure (IME) al 
Parc de la Llacuna, a Mas 
Duran. Tots els equips de 
les diferents competicions 
de la lliga escolar van pro-
tagonitzar la tradicional 
desfilada i els guanyadors 
van rebre els seus trofeus 
de mans dels representants 
municipals i del CDEM. A 
continuació, els infants van 
poder gaudir d’uns inflables 
i jocs distribuïts pel recinte 
i, les famílies que van voler, 
es van quedar al dinar de 
germanor.

JOcs escOlars

l’escola El viver durant un moment de la desfilada de tots els participants a la festa cloenda, celebrada al parc de la llacuna

pilar Abián | Mas Duran

Els esportistes de tots els col·legis van recollir els trofeus i s’ho van passar d’allò més bé amb els jocs

Unes 600 persones participen a 
la festa cloenda a Mas Duran
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> El CD Montcada juvenil lluita per pujar
L’equip juvenil del CD Montca-
da s’ho jugarà tot a l’última jor-
nada del campionat, al Grup 
Setè de Primera Divisió. Els 
verds, amb 70 punts, es des-
plaçaran el dia 28 al camp del 
Parets, el líder amb 74 punts. 
La diferència podria quedar 
reduïda a tan sols un punt en 
funció de la resolució de la 
Federació Catalana sobre el 
partit que el CD Montcada ha 
impugnat contra el Palau per 
alineació indeguda d’un jugador. D’altra banda, els montcadencs 
encara tenen opcions de pujar tot i no quedar campions perquè 
possiblement ascendiran els dos millors segons | SA 

> La Salle juvenil, eliminada en quarts
L’equip juvenil de La Salle ha 
quedat eliminada als quarts 
de final de la Copa Federació 
en perdre contra el Granollers 
–campió de la Lliga Catalana– 
per 35 a 28. D’altra banda, el 
conjunt cadet femení també ha 
finalitzat la seva participació a la 
Copa Federació en caure derro-
tat als quarts davant del Vilano-
va del Camí per 24 a 16 | SA SA
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uns nens del Sagrat cor aixequen un trofeu guanyat enguany Els participants s’ho van passar molt bé als inflables

L’EN Montcada ha obtin-
gut set medalles al Trofeu 
Nacional UCEC, disputat 
a Amposta el dia 22. La in-
fantil Eva Coy va obtenir el 
guardó d’or en 100 metres 
papallona, mentres que els 

cadets Léster Escrigas i Mi-
reia Prats van ser segons en 
100 m. papallona i 100 m. 
braça. El també cadet Héc-
tor Font va aconseguir el 
bronze en 100 m. esquena. 
Per relleus, Montcada va 
acabar en segon lloc.

L’EN Montcada obté 
set medalles a la final

Natació. trOfeu NaciONal ucec

Sílvia Alquézar | Redacció

M
AR

IB
El

 p
éR

Ez

Els cinc medallistes de l’EN Montcada al Trofeu Nacional ucEc

> L’EF fa el torneig fi de temporada
L’EF Montcada organitza els dies 4 i 5 de juny el torneig fi de 
temporada, que tindrà lloc a l’estadi de la Ferreria i al camp 
de futbol de Can Sant Joan en horari de matí i tarda. Els par-
tits es preveuen força interessants ja que l’entitat ha convidat 
clubs de renom com el Mercantil, el Sant Andreu, l’Europa, el 
Mollet, el Rubí i el Sabadell, entre d’altres | SA 

> L’Elvira acomiada la campanya actual
L’Elvira-La Salle organitza el 4 de juny la festa fi de temporada 
amb la disputa de diversos partits dels equips de bàsquet i futbol 
sala contra altres clubs convidats. Els enfrontaments tindran lloc 
durant tota la jornada i, a la nit, hi haurà un sopar de germanor. 
D’altra banda, el sènior femení s’ha classificat per jugar la fase 
final de la Copa Federació, després d’eliminar als quarts de final 
el Jesús, Maria i Josep per 63 a 53 al matx jugat el dia 22 a Bar-
celona. El 28 i 29 de maig, l’equip participarà a la fase final | SA 

> Comarcal de judo al pavelló M. Poblet
El pavelló Miquel Poblet acollirà el matí del 28 de maig el 
Campionat Comarcal de judo, que comptarà amb la partici-
pació de 250 infants –dels quals una trentena són del Font 
Freda– entre les categories prebenjamí mini i aleví. El tor-
neig està organitzat per la Federació Catalana, el Consell de 
l’Esport del Vallès Occidental i l’escola Font Freda | SA 
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